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Okami is one of the newest Capcom action games boasting a very unique art style,
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heavily inspired by Japanese watercolor painting. "The Okami Official Complete
Works" art book will take you behind the scenes to the amazing artwork that defines
the wonderful world of this beautiful video game! The 288 full color pages are filled
with character and location designs, concept sketches and production notes from the
creators giving you an in-depth look at the fantasy world of Okami! This is a truly
inspiring book, translated into English for the first time!
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评论

这是美版吗=___,=
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-----------------------------
高質量的畫集。《大神》的遊戲藝術製作水平前無古人後無來者。

-----------------------------
非常美，在朋友家看了实体书后自己也很想入一本。
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书评

大神（Okami）是一款针对Playstation 2 和
Wii的动作冒险类游戏。这本书也绝非游戏攻略。它不教你如何消灭敌人。
大神采用的独特风格是我在其它任何游戏里都没见过的。它深受日本风格的水彩画和浮
世绘的影响。在游戏艺术上采用水彩是了不起的尝试，更难得的是将它用于实际的游...
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